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Jistě si vzpomínáte1 na George Floyda (na obrázku níže), který byl před asi 2,5 lety údajně 

zabit bílým policistou v americkém městě Minneapolis, ve státě Minnesota. Bílý policista, 

Derek Chauvin, byl poté odsouzen na více než 40 let vězení. 

Právě vyšlo najevo a přišel s tím sám hlavní právník státu 

Minnesota, Keith Ellison, že to všecko byla lež. Floyd nebyl 

zabit policistou Chauvinem; Floyd zemřel na následky použití 

příliš velkého množství drog a snad také na selhání srdce. 

Když byl dotázán Dr. Andrew Baker, státní medikální 

vyšetřovatel, který pitvu Floyda provedl, tento potvrdil, že 

nenalezl žádné poškození jeho krku, které by mohlo 

vzniknout tím, že mu policista Chauvin na krku klečel více 

než 9 minut. Baker rovněž přiznal, že nenalezl nejmenší 

příčinu pro úmrtí zadušením. 

Proč potom2 u soudu vypovídal, že Floyd zemřel z důvodu ‘kardio-plicní zástavy, zhoršené 

násilným držením a stlačením krku, k čemuž nepomohla skutečnost, že Floyd trpěl srdeční 

nemocí a měl v systému drogy‘. 

Na základě jeho výpovědi a na základě dalších lží byl Chauvin obviněn nejen z vraždy, za 

což dostal 22 roků vězení, ale také za ‘zbavení Floyda jeho občanských práv‘, za což dostal 

dalších 21 roků! Spolu s ním byli (na nátlak poblázněných a pomstychtivých davů BLM a 

Antify) odsouzeni ještě tři další policisté, Alexander Kueng, Thomas Lane a Tou Thao za to, 

že nezabránili Chauvinovi klečet na Floydově krku. 

To všecko bylo utajeno, protože zřejmě ta snaha byla vyvolat vzpoury, chaos, ničení a řádění 

zmíněných násilnických skupin. Nutno přiznat, že to řádění trvá ještě dnes. Ještě dnes není 

Seattle zbaveno těchto ničivých elementů a mnohá jiná města zrovna tak. 

A přitom, jak přiznává Ellison, v tom případě vůbec nešlo o žádný rasismus. Nenávistné 

zločiny jsou ty, kde je jako zjevná motivace rasová nenávist. V případě Chauvina, tam nebyly 

žádné důkazy, že by bral v úvahu to, že Floyd je černoch. 

Další Ellison vysvětluje 

Jiný černoch, spisovatel Vince Everett Ellison (shoda jmen) je toho názoru, že Floyd byl 

typický černoch. Byl obětí Demokratické strany, kteří chtějí černochy kontrolovat asi tak, jak 

to dělali za dob otrokářského režimu. Chtějí, aby jim byli černí podřízeni, poslušní a 

neinformovaní – aby na nich byli závislí. To je, jak chtějí mít všecky černochy v Americe a 

pak chtějí, aby pro ně volili. (Většina černochů tradičně volí Demokratickou stranu). 

Demokratická strana se zachovala tak, jako vždycky: viděli problém, sledovali jak se lidé 

mezi sebou žduchali a pak našli jednoho bláznivého bělocha (Chauvin) a jednoho bláznivého 

černocha (Floyd) a bylo to. To je jejich strategie, je vždycky stejná a nikdy neselže. 

Napřed to dalo důvod k rozbrojům a protestům po celé Americe. Později tím vytvořili 

z Floyda málem svatého. Povýšili ho, takže je dnes oslavován jako hrdina, jako prorok. Měl 



k tomu všecky požadované předpoklady: byl chudý, nezaměstnaný, nevzdělaný, závislý na 

drogách – perfektní ‘demokratická‘ postava, jak říká Vince Ellison. 

Dnes je oslavován po celé Americe. Když přijdete do kteréhokoliv většího města, George 

Floyd je tam přítomen na plakátech a v názorech lidí. A demokrati chtějí takové lidi mít, 

protože všichni pak pro ně budou volit. A nejen to, takový zubožený černoch-demokrat dává 

jim, bělochům-demokratům pocit nadřazenosti, jakože jsou něco víc než on. 

Černochům je neustále mediemi zdůrazňováno, že jsou zotročováni, nejsou svobodní, že jsou 

vlastně pořád dál ti otroci. Demokratická strana je ponižuje, degraduje a demoralizuje a černí 

se pak dožadují pomoci a volají do světa, že jsou oběti. Přitom žádné oběti nejsou, jsou to 

svobodní lidé a jejich svoboda pochází přímo od Boha, říká Vince Ellison. 

„Já nejsem žádný otrok, já jsem svobodný člověk. Moje svoboda pochází od Boha a nikdo mi 

ji nemůže vzít. Jsem svobodný, protože jsem s Ježíšem Kristem. Je to pravda, že být běloch je 

výsada, je to privilegie. Ale stejně tak je privilegie a výsada být černoch,“ říká. 

Takže když byl Chauvin nevinen, bude osvobozen? 

Ne, osvobozen nebude a nestane se vůbec nic. Všecko zůstane při starém a i Chauvin zůstane, 

spolu s dalšími třemi policisty, ve vězení. Anglo-americké zřízení nezmění vůbec nic, protože 

to všecko, co se stalo, bylo chtěné, bylo to plánováno. To, že byly zničeny celé části měst, byl 

záměr a ve skutečnosti ničivé davy jednaly podle přesně stanoveného plánu. 

Floyd zůstane jako jakási pochybná modla americké lúzy, kteří nikdy nepochopí, že to celé 

byl podvod, na ně nastražený. 

Derek Chauvin a tři další policisté neměli být nikdy obviněni a trestáni, protože se ničím 

neprovinili. Floyd zemřel přirozenou smrtí, kterou si sám způsobil a to mělo být zohledněno. 

Ale americký soudní systém je tak zkoruptovaný, že odsoudil na skoro půl století vězení 

nevinného člověka, který pouze plnil svoji služební povinnost. 

Derek Chauvin draze platí 

Chauvin dnes draze platí3 za to, že byl na špatném místě ve špatný čas. Možná byl součástí 

celého plánu, ale spíš ne. Bylo mnoho dohadů a spekulací, které se nikam nedostaly. Je jisté, 

že kdyby byl součástí plánu, tak by možná nebyl odsouzen a určitě ne na tak nesmyslně 

dlouhou dobu. 

A pak se stalo, 24. listopadu 2023 byl Chauvin napaden ve vězeňské knihovně Johnem 

Turscakem, který mu uštědřil 22 bodných ran improvizovaným nožem. Turscak prý neměl 

v úmyslu Chauvina zabít, ale potřeboval ho napadnout, protože je tak významný vězeň. 

Turscak sám, bývalý člen mexické drogové Mafie, fungoval jako informátor FBI. Chauvin 

pro něho symbolizoval BLM (Black Lives Matter) hnutí a také symboliku ‘černé ruky‘, 

kterou používá zločinecká organizace mexické Mafie. Proto Chauvina taky napadl přímo na 

tak zvaný ‘černý pátek‘. 

Když to tak zvážíme, i Tursack sám, který je ve vězení na 30 let, je v podstatě nevinná oběť 

systému. Byl členem Mafie, pravda. Ale dělal to proto, aby mohl dodávat informace FBI, 

které opravdu pomohly odsoudit asi 40 zločinců. A za to, že se jako člen Mafie musel 

zúčastnit jejich zločinné činnost, aby nebyl rozpoznán jako agent, dnes sedí ve vězení. 



Čiň čertu dobře, peklem se ti odmění. 

A jako naschvál, když byl po ošetření Chauvin z nemocnice propuštěn, byl převezen do 

stejného vězení, kde byl vystaven zmíněnému útoku. Možná soudy a policie doufají, že ho 

postupem času nějaký rasista zabije a oni budou mít od něho pokoj. 

Zničení amerického soudního systému 

Jak píše4 Paul Craig Roberts, odsouzení Dereka Chauvina byl jeden z nejhorších přečinů 

americké spravedlnosti v historii. Chauvin byl odsouzen na podkladě vylhaných dokladů a 

lživě vypovídajících svědků. Video, které bylo pořízeno, kde je vidět jak klečí Floydovi na 

krku, bylo bráno ze špatného úhlu. Policejní videa, která byla brána z blízka, zřetelně ukazují, 

že mu klečel na rameni, což je předepsaný způsob zadržení nebezpečného zločince a nachází 

se ve všech policejních příručkách. 

Jenže u soudu bylo do nekonečna promítáno to první video, amatérské, které budí dojem, že 

mu klečí na krku. 

Tři další policisté, kteří byli spolu s Chauvinem odsouzeni, dostali trest vězení jen za to, že se 

zrovna nacházeli na místě činu. Ve skutečnosti neměli důvod Chauvinovi zabránit v zadržení 

Floyda, jak předpokládali někteří naivkové, protože tento se choval přesně podle předpisů. 

Značně velkou úlohu v tom hráli také vzbouřenci BLM a Antifa, kterým demokratické vedení 

měst dovolilo se vyřádit na ničení majetků svých občanů. A ještě je obhajovali a jednali podle 

jejich křiku, kdy se tito dožadovali pomsty za Floyda. 

Další významná skutečnost je, že bylo zjištěno, že Floydova krev obsahovala mnohem více 

fentanylu, než je potřeba na zabití člověka. Je zde pak důvod divit se, že zemřel? Celou cestu 

do policejního vozu volal: ‘nemohu dýchat‘ a v tom pokračoval i když pak ležel u vozu na 

zemi a Chauvin mu klečel na rameni. Nemohl dýchat kvůli fentanylu a jiným drogám, které 

měl v sobě a ne kvůli policistovu kolenu. 

To všecko, společně s mediálně způsobenou panikou ohledně toho, že černoši jsou v Americe 

utiskováni, což je naprostá lež, přispělo k tomu, že soud odmítl slyšet Chauvinovu obhajobu, 

která měla připraveny pádné důkazy! Jednoduše je odmítli vzít v úvahu. 

Něco takového je samozřejmě vrcholně nespravedlivé. Navíc, to mnohé svedlo k názoru, že 

křikem, ničením a pálením, tak jak to BLM a Antifa provozovali, je možno ovlivnit soudy. 

Další následek byl, že polovina policejního sboru ve městě Minneapolis dala výpověď a ti co 

zbyli, nepřijdou na pomoc černochovi, který by v sobě měl drogy, protože se bojí falešného 

obvinění. A drog je dnes – kvůli nefunkční policii – v Minneapolis nadbytek, spolu 

s degradací obyvatel města a početnými úmrtími na jejich následky. 

Vyskytl se i článek5, ve kterém novinářka, Anastasia Katz předkládá, podle výsledků pátrání 

vyšetřující novinářky Liz Collins, důkazy o tom, že celý Chauvinův soudní proces byl 

vrcholně nespravedlivý. Na základě těchto informací je zjevné, že cílem dnešního soudnictví 

v Americe není spravedlnost, ale obvinění. 

Článek dokazuje, že nejen že Chauvin dělal všecko podle předepsaného protokolu, tak, jak 

k tomu byl vycvičen. Ale také že soudcové dobře věděli o nadměrném fentanylu a o tom, že 



Floyd neměl nejmenší zranění na krku. Hlavní soudce, což byl právě Keith Ellison, černoch, 

je známý tím, že řekl: „černoši nejsou povinni poslouchat vládu.“ 

Také FBI se údajně celého podvodu zúčastnila a má se za to, že udělali nátlak na Dr. Bakera, 

aby u soudu vypovídal tak, jak si přáli. 

Z toho všeho je zjevné, že ve městech, kde vládnou členové Demokratické strany není 

spravedlnost. Ta se rozhodně v Minnesotě nenachází a jak by mohla být, když demokratičtí 

vedoucí města se zbavili zodpovědnosti za to, že nezabránili ničivým davům vzbouřenců 

v jejich zhoubné a rozvratné činnosti tím, že to všecko svedli na Chauvina. 

Je ale možné, že celkově není radno si soudy se zahrávat. Určitě není doporučeno zkoušet, 

jestli ve městech, která vedou členové Republikánské strany, funguje soudnictví lépe. 

Tak, jak nechceme, aby nás policie na cestách zastavila a pochválila za vzornou jízdu, stejně 

tak se nechceme ocitnout u soudu, i když jsme na 500% v právu. Věci se stanou. 

 

1 https://revolver.news/2023/11/minnesotas-america-hating-ag-keith-ellison-just-admitted-the-chilling-truth-

about-george-floyd/ 
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5 https://www.unz.com/article/the-fall-of-minneapolis/ 

 


